
 

 
 

 

ELDRERÅDET - ÅRSRAPPORT 2022 
 

Medlemmer til Eldrerådet med varamedlemmer ble valgt for perioden 2019-2023 (9.12.2019 

sak 111/19) 

 

Fra kommunestyret:     Varamedlemmer: 

Lise Tyskeberg     Per Erik Engen 

Fra kommunestyret: 

Bjørn Benny Åslie     Edvin Persson 

 

Åsnes pensjonistforening: 

Helge Husom      Magne Engh 

Evelyn Sorknes 

Ole Bekkemoen 

Gun Breisjøberg 

 

Fra Lions: 

Olav Nordermoen 

 

Leder: 

Olav Nordermoen 

 

Nestleder: 

Ole Bekkemoen 

 

Fra administrasjonen: 

Sekretærfunksjonen har vært ivaretatt av Heidi Gjerdrum. Rådgiver HOV, Glenn Thomas 

Øverby, var stedfortreder  i møte 8.mars. 

 

Aktiviteter rådet har bestemt: 

I henhold til vedtak i kommunestyret 14.12.2020 -  sak 128/20 har  

Rådet  vært betydelig  involvert i Stortingsmelding 15  «Leve hele livet» reformen.  

Olav Nordermoen er også leder av styringsgruppa . 

 

Rådet har hatt følgende saker oppe til behandling: 

Møte 25.1. 

001/22 Godkjenning av møteprotokoll. 

 002/22 Detaljreguleringsplan for Tetenvegen 4 og 6 utlagt til offentlig ettersyn. 

 003/22 Forslag til detaljreguleringsplan for Haakon Trangsrudsveg 24, plan –id  

     021001. Første gangs offentlig ettersyn. 

Møte 8.3.: 

004/22 Godkjenning av møteprotokoll. 

 005/22 Referatsaker. 

006/22   Detaljreguleringsplan for Finnskogbanen, planID 2020005. 1. gangs offentlig 

ettersyn. 

007/22 Årsrapport Eldrerådet 2021. 
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Møte 10.5. 

008/22 Godkjenning av møteprotokoll. 

009/22 Strategisk plan HOV. 

Møte 6.9.: 

010/22 Godkjenning av møteprotokoll. 

011/22 Plan for legetjenesten i Åsnes kommune 2022-2025. 

012/22 Livsgledehjem. 

013/22 Detaljreguleringsplan for Flisa del 6, gnr 95 bnr 17 mfl. 

014/22 Handlingsplan for klima, energi og miljø 2022-2034 utlagt til offentlig høring. 

Møte 29.11. 

015/22 Godkjenning av møteprotokoll. 

016/22  Budsjett 2023, handlingsprogram og økonomiplan 2023-2026. 

017/22 Varsel om oppstart av detaljregulering for Åsnes barneskole, plan-ID 2022003. 

 

Referatsaker:  

001/22 Kunngjøring av kommunestyrets vedtak om revidert Forskrift for snøscooterløyper 

med tilhørende løypekart. Orientering til utvalgene som har avgitt uttalelse ved offentlig 

ettersyn. 

 

Orienteringer/informasjoner:  

Leve hele livet – status har vært tema på alle møter. Eldreråds leder og sekretær har 

informert om kommunens arbeid i kommunedirektørens lederforum i mai. 

 
25.1.Gått i gjennom tilsendt  informasjon fra sektorleder helse, omsorg og velferd (HOV) om 
økonomi og vedlikeholdsarbeid vedrørende Sønsterud bofellesskap. 
 

8.3. Eldrerådet har engasjert seg i utleie av lokaler til kultur og frivillighet. Enhetsleder  

Elida Tjørve  deltok på marsmøtet og informerte rådet om gjeldende praksis ved utleie. 

Eldrerådet ved leder fulgte opp saken videre i brevsform  til ordfører i mai. 

 
10.5. Rådgiver Helse, omsorg og velferd (HOV)  Glenn Thomas Øverby har informert om 
strategisk plan HOV under sak 009/22. 
 
6.9. Kommunedirektør orientert om VÅG samarbeidet og endring av tjenestetilbudet ved   
Sparby huset. 
 

29.11.Avdelingsleder Line Therese Engebretsen, enhet koordinering fag og forvaltning 

(KFF),  orienterte rådet om praksis ved tildeling av tjenester til private omsorgsboliger.  

 

Planlagte webinarer: 

Eldrerådets medlemmer invitert til digital overføring av «Leve hele livet konferansen» i 

november. 

 

.Deltakelse eksterne møter: 

-Evelyn Sorknes og Helge Husom deltok på Eldrerådskonferansen Innlandet 11. -12. mai. 

 

-Sekretær deltok på Innlandets  medvirkningskonferanse på Hamar 14. og 15. september. 

Målgruppe var sekretærer i kommunestyret ,øvrige råd og utvalg. 
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- Eldrerådsleder har samarbeidet med enhet kultur og frivillighet vedrørende  gjenomføring 

av Eldredagen 1.10.  

- Olav  Nordermoen og Ole Bekkemoen deltok på Eldrerådskonferansen Innlandet, 

Lillehammer  02.11.-03.11.22 

-Leder deltok på avslutningsmøte «En trafikksikker kommune» 9.12. 

 

Oppsummering av 2022: 

2022 har vært et aktivt og engasjerende år for Eldrerådet. Møter og aktiviteter har blitt 

gjennomført uten pandemi tiltak. Rådet har vært opptatt av å benyttet  kommunens fagfolk 

for å få fakta informasjon og dermed bedre grunnlag for å svare på henvendelser fra 

innbyggerne,  og  å fatte  beslutninger i rådet. 

Leder i rådet takker for engasjementet i 2022. 

 

Flisa, februar 2023 

 

Heidi Gjerdrum 

sekretær 

 

 

 


